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-projekt- 

PROTOKÓŁ NR XL/2018 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 czerwca 2018 roku 

 

XL Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XL sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zanim przystąpimy do przyjęcia 

porządku obrad, proszę; 

W punkcie 39 proszę wpisać podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie 

Przeworno. 

W punkcie 40 proszę wpisać podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego 

Wójta Gminy Kobierzyce. 

W punkcie 41 proszę wpisać podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu 

utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu Wrocławskiego /pozytywne 

W punkcie 42 proszę wpisać podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu 

utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu Wrocławskiego /negatywne 

Zgodnie z paragrafem 32 statutu gminy stawiam pytanie czy ktoś z państwa ma wnioski, uwagi do 

porządku obrad?  

 Kto z państwa jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad z autopoprawką proszę o 

podniesienie ręki. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 11 głosami /11 obecnych i przedstawia się następująco; 
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Porządek obrad 

 

1.Otwarcie XL Sesji Rady Gminy. 

2.Przyjęcie porządku obrad.  

3.Prezentacja nagrody otrzymanej przez Gminę Kobierzyce w Rankingu Finansowym 

Samorządu Terytorialnego /pierwsze miejsce wśród gmin wiejskich/ prezentację przedstawi 

pan Zygmunt Berdychowski - Przewodniczący Rady Programowej Forum Ekonomicznego 

(czas prezentacji – około 20 minut). 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII oraz z XXXIX Sesji Rady Gminy. 

5.Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

7.Prezentacja „Zmiana systemu gospodarki odpadami komunalnymi w gm. Kobierzyce od 

2019 r.”- firma ProGeo (czas prezentacji – około 15 minut). 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/113/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

25 czerwca 2015 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kobierzyce. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/114/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

25 czerwca 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie -odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/653/14 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 26 września 2014r. w sprawie Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na lata 

2015 – 2020. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców gminy Kobierzyce. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr. XXIV/436/17 

z dnia 24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

„Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

15.Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Wrocław w celu doprowadzenia do 

wybudowania trasy tramwajowej z Wrocławia w kierunku gminy Kobierzyce. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/496/17 z dnia 26.05.2017r. 

w sprawie przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy Kobierzyce. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /KKS/. 

18.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /KPR/. 

19.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 30 września 2016r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie 

Gminy Kobierzyce rodzinie narodowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu. 

20.Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Przedszkola Samorządowego w Bielanach 

Wrocławskich. 

21.Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bielanach 

Wrocławskich. 

22.Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Kobierzycach. 

23.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/236/16 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 4 marca 2016r. w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Wysokiej. 

24.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVIII/719/18 z dnia 24 maja 2018r. 

w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. 

25.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Logistycznej w południowo-środkowej części 

obrębu Bielany Wrocławskie. 

26.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Ryszarda Chomicza w północno-środkowej 

części obrębu Tyniec Mały.  

27.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXV/480/17 

z dnia 28 kwietnia 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sosnowej w północnej części 

wsi Ślęza. 

28.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr 

XXXVII/708/18 z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Bocznej 

w południowo-środkowej części wsi Tyniec Mały. 
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29.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr VI/54/07 z 

dnia 23 lutego 2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Tynieckiej w północno-wschodniej części 

obrębu Biskupice Podgórne. 

30.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tynieckiej w północno-

wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne. 

31.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Irysowej w północno-

wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie.  

32.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kłodzkiej i Zimowej w 

południowo-środkowej części wsi Bielany Wrocławskie.  

33.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru pomiędzy ul. Kłodzką i ul. Przedwiośnie w 

południowo-środkowej części wsi Bielany Wrocławskie.  

34.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tynieckiej w środkowo-

zachodniej części wsi Domasław.  

35.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kobierzyckiej w południowo-

wschodniej części wsi Chrzanów.  

36.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Błękitnej w północno-

zachodniej części wsi Ślęza.  

37.Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 28 

maja 2018r. na Uchwałę Rady Gminy Kobierzyce Nr XXXII/604/17 z dnia 30 października 

2017r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego w środkowo-zachodniej części obrębu Małuszów. 

38.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce.  

39. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Przeworno. 

40. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Kobierzyce. 
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41. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu 

wyborczego do Rady Powiatu Wrocławskiego /pozytywne 

42. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu 

wyborczego do Rady Powiatu Wrocławskiego /negatywne 

43.Interpelacje radnych. 

44.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

45. Zapytania radnych i sołtysów. 

46. Wnioski i sprawy różne. 

47. Komunikaty Przewodniczącej. 

48. Zakończenie obrad.  

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę pana wójta o przedstawienie 

osoby pana Zygmunta Berdychowskiego. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik:  Dzisiaj mamy zaszczyt gościć Pana Zygmunta 

Berdychowskiego. Jest Przewodniczącym Rady Programowej Forum Ekonomicznego, założycielem 

Fundacji „Instytut Studiów Wschodnich”, która organizuje cykliczne spotkania polityków i 

przedsiębiorców z Europy Centralnej i Wschodniej pod nazwą Forum Ekonomiczne w Krynicy-

Zdroju. Polski polityk, działacz społeczny, poseł na Sejm I i III kadencji, himalaista.17 sierpnia 2011 

prezydent Bronisław Komorowski odznaczył go Krzyżem Oficerskim Orderu Odrodzenia Polski. W 

tym samym roku wyróżniony został Medalem „Niezłomnym w słowie”.Za swoją działalność 

społeczną i charytatywną otrzymał również m.in. Nagrodę Rzeczpospolitej” im. Jerzego Giedroycia 

(2009) oraz Nagrodę im. św. Brata Alberta (2007). 

Zygmunt Berdychowski - Przewodniczący Rady Programowej Forum Ekonomicznego 

zaprezentował nagrodę otrzymaną przez Gminę Kobierzyce w Rankingu Finansowym Samorządu 

Terytorialnego /pierwsze miejsce wśród gmin wiejskich/. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXXVIII i z XXXIX Sesji Rady Gminy? 

Za – 11 osób / 11 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokoły zostały 

przyjęte. 

 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

https://pl.wikipedia.org/wiki/Fundacja_Instytut_Studi%C3%B3w_Wschodnich
https://pl.wikipedia.org/wiki/Forum_Ekonomiczne_w_Krynicy
https://pl.wikipedia.org/wiki/Krynica-Zdr%C3%B3j
https://pl.wikipedia.org/wiki/Krynica-Zdr%C3%B3j
https://pl.wikipedia.org/wiki/Polska
https://pl.wikipedia.org/wiki/Dzia%C5%82acz_spo%C5%82eczny
https://pl.wikipedia.org/wiki/Sejm_Rzeczypospolitej_Polskiej
https://pl.wikipedia.org/wiki/Himalaista
https://pl.wikipedia.org/wiki/Bronis%C5%82aw_Komorowski
https://pl.wikipedia.org/wiki/Order_Odrodzenia_Polski
https://pl.wikipedia.org/wiki/Medal_%E2%80%9ENiez%C5%82omnym_w_s%C5%82owie%E2%80%9D
https://pl.wikipedia.org/wiki/Nagroda_%E2%80%9ERzeczpospolitej%E2%80%9D_im._Jerzego_Giedroycia
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Ad.6.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik  przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.7. 

Dr Sławomir Chybiński firma proGeo – przedstawił prezentację pt. „Zmiana systemu gospodarki 

odpadami komunalnymi w gm. Kobierzyce od 2019 r.” / załącznik nr 3/. 

Dyskusja - dyskusji poddano projekty uchwał ujęte  w punkcie 7 i 8 porządku obrad. 

Stanowisko Rady Gminy do ustaleń do ww. projektów uchwał zostało niezmienione. 

 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/759/18 w sprawie zmiany Uchwały nr IX/113/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

25 czerwca 2015 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.9. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Wiesław Szwed: Zbiórka gruzu i odpadów remontowych. 

Elżbieta Nawrocka: Dodaliśmy zbiórkę gruzu w workach - wiosenną i jesienną przy zbiórce 

gabarytów. I dodatkowo do 500 kg gruzu/rok - każdy mieszkaniec będzie mógł wywieźć na PSZOK 

do Pełczyc. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/760/18 w sprawie zmiany Uchwały nr IX/114/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

25 czerwca 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie -odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radny Wiesław Muraczewski zwolnił się i wyszedł z sali obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/761/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zmieniony był załącznik 

numer 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej , dlatego zarządzam 15 minut przerwy i proszę 

o zwołanie Komisji Budżetowej i zaopiniowanie tej zmiany. Jednocześnie proszę Komisję 

Użyteczności Publicznej o zaopiniowanie projektów uchwał dotyczących projektu  uchwały 

Rady Powiatu w sprawie podziału powiatu na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i 

granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym. 

 

PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady po przerwie i 

stwierdzam, że Rada Gminy ma quorum i jest władna obradować, podejmować prawomocne uchwały. 

Liczba radnych po przerwie – 9 osób, nie ma na Sali radnego Krzysztofa Kmiecika. 

Wracamy do punktu 11. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały ze zmienionym załącznikiem nr 1.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/762/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XL/763/18 w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/653/14 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 26 września 2014r. w sprawie Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na 

lata 2015 – 2020. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/764/18 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/765/18 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 

z dnia 24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod 

nazwą „Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Proszę państwa to jest list intencyjny, nie wiąże się z żadnymi 

kosztami. Jest taka wola żeby do tych rozmów doszło i Wrocław też jest tym tematem zainteresowany. 

To by była pierwsza inwestycja w kraju gdzie by miasto miało komunikację z wioską. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/766/18 w sprawie współdziałania z Gminą Wrocław w celu doprowadzenia do 

wybudowania trasy tramwajowej z Wrocławia w kierunku gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Czesław Stadnik: Co będzie z ludźmi, których nigdy nie będzie stać na to by wymienić piec 

nawet przy dofinansowaniu z gminy? Czy jest szansa by gmina udzieliła jeszcze większej pomocy. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Też myślimy w jaki sposób by można było wesprzeć takie rodziny. 

Pomoc z GOPS-u – te poziomy , które są wymagane są tak niskie, że chyba taka osoba by miała też 

wielki problem ze znalezieniem swojej części dofinansowania. Teraz na tym etapie to chyba szybciej 

będzie nam brakowało pieniędzy niż chętnych do skorzystania z tego programu bo zainteresowanie 

jest bardzo duże. Wobec tego narazie staramy się realizować ten program. W przyszłości być może 

trzeba będzie się zastanowić nad większym wsparciem. 

Na salę obrad przyszedł radny Krzysztof Kmiecik. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/767/18 w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/496/17 z dnia 26.05.2017r. w sprawie 

przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17.  

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Przyszedł na salę radny Wiesław Muraczewski 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/768/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /KKS/. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Na salę obrad przyszedł radny Krzesłowski.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/769/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /KPR/. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z poprawką – do roku 2020. 

Wyszedł radny Andrzej Krzesłowski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu z poprawką „do 2020 

roku” - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/770/18 w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 września 2016r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy 

Kobierzyce rodzinie narodowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu. 



15 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/771/18 w sprawie utworzenia Przedszkola Samorządowego w Bielanach 

Wrocławskich. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/772/18 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bielanach 

Wrocławskich. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/773/18 w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Kobierzycach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.23.  

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/774/18 w sprawie zmiany uchwały nr XV/236/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

4 marca 2016r. w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Wysokiej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.24.  

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XL/775/18 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVIII/719/18 z dnia 24 maja 2018r. 

w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XL/776/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Logistycznej w południowo-środkowej części obrębu 

Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały przy poprawce – wpisać słowo „uchwalenia”.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/777/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Ryszarda Chomicza w północno-

środkowej części obrębu Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.27.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/778/18 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXV/480/17 z 

dnia 28 kwietnia 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sosnowej w północnej 

części wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.28.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/779/18 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXXVII/708/18 

z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Bocznej w południowo-

środkowej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.29. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/780/18 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr VI/54/07 z dnia 

23 lutego 2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Tynieckiej w północno-wschodniej 

części obrębu Biskupice Podgórne. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.30.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XL/781/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tynieckiej w północno-

wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.31. 

 Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z wnioskiem aby w mpzp pozostawić powierzchnię biologicznie czynną w 30%. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/782/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Irysowej w północno-

wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.32. 

 Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z wnioskiem aby w mpzp pozostawić powierzchnię biologicznie czynną w 30%. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/783/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kłodzkiej i Zimowej w 

południowo-środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.33. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z wnioskiem aby zostawić minimum 40 miejsc parkingowych – 2 miejsca na 75 

m2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XL/784/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru pomiędzy ul. Kłodzką i ul. Przedwiośnie w 

południowo-środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.34. 

Wyszedł z sali obrad radny Robert Sala. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/785/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tynieckiej w środkowo-

zachodniej części wsi Domasław. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

 

Ad.35.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/786/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kobierzyckiej w 

południowo-wschodniej części wsi Chrzanów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.36. 

 Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/787/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Błękitnej w północno-

zachodniej części wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.37. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/788/18 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 28 maja 

2018r. na Uchwałę Rady Gminy Kobierzyce Nr XXXII/604/17 z dnia 30 października 

2017r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w środkowo-zachodniej części obrębu Małuszów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.38. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/789/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.39. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/790/18 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Przeworno. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.40. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radca prawny Monika Pacholska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę państwa jest takie Rozporządzenie Rady 

Ministrów a tak naprawdę nie wiemy jak w ogóle zachowa się organ nadzorczy. W różnych gminach 

są podejmowane różne uchwały, w niektórych nie są wcale podejmowane. Jedni są przeciw, inni są za. 

Jest jeden wielki rozgardiasz w skali kraju. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Należy się tutaj parę słów komentarza bo sytuacja jest 

trochę dziwna. Dzisiaj usłyszeliśmy od pana Zygmunta Berdychowskiego jak dobrze jest oceniana 

nasza gmina, niedawno ocenialiśmy wykonanie budżetu za rok poprzedni, na komisji budżetowej 

widzimy rosnące przychody gminy. W takiej sytuacji podejmowanie takiej decyzji jest dziwne i 

niezgodne z zasadami normalnej organizacji, zarządzania i kontroli. Ale skoro taka jest uchwała, to 

mimo, że większość członków  Komisji Budżetowej miała różny stosunek do tego projektu i 

zaopiniowanie nie jest jednogłośne, to jednak Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały. 

Radny Adam Raś: Kolejny raz stawia się nas jako Radę w sytuacji dziwnej. Skoro w ustawie jest, że 

wynagrodzenie wójta ustala Rada Gminy to dlaczego nam się narzuca jak my mamy dzisiaj głosować. 

Możemy nawet zagłosować przeciw i nie wiem jak to się ma. Dlatego dzisiaj podnosimy rękę a 

opuszczamy głowę. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XL/791/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. Przykro nam Panie wójcie, ale Rada gminy stoi na straży prawa. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę państwa jest mi bardziej przykro ale tak 

naprawdę za Was bo w jakiej wy jako Rada zostaliście postawieni sytuacji? Zgodnie z przepisem do 

wyłącznej kompetencji Rady Gminy należy ustalenie wynagrodzenia wójta. A dzisiaj się rodzi pytanie 

czy w świetle rozporządzenia jest w ogóle potrzebna Rada, skoro narzuca się jej gotowe rozwiązania? 

 

Ad.41. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radca prawny Monika Pacholska omówiła. Są dwa projekty bo niepodjęcie „pozytywnej” nie 

oznacza z automatu podjęcie negatywnej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu jednogłośnie wstrzymała 

się od głosu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami wstrzymała się od głosowania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta.  

 

Ad.42. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu jednogłośnie wstrzymała 

się od głosu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami wstrzymała się od głosowania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta. Rada Gminy nie zajęła stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad.43. 

Brak. 

 

Ad.44. 

Brak. 

 

Ad.45. 

Radny Wiesław Szwed: Mam dwa pytania dotyczące tego samego tematu. W ubiegły piątek było 

zakończenie roku szkolnego i miałem okazję być tutaj w naszej szkole podstawowej. Podczas tego 

spotkania wywiązała się dyskusja z Radą Rodziców tej szkoły. Chodzi o dalsze losy remontu budynku 

szkolnego. Wiem, że te dwa przetargi nie zostały rozstrzygnięte ale pytanie kiedy możemy ogłosić 

przetarg na dokończenie chociaż tej części zewnętrznej? Drugie pytanie dotyczy jednego 

pomieszczenia wewnątrz – chodzi o toalety w dawnej części gimnazjalnej zarówno na parterze jak i na 

piętrze.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: W tym drugim temacie musimy się spotkać i porozmawiać. Przetarg 

nie został rozstrzygnięty bo nasz szacunek to była kwota 4 mln zł a z przetargu wynikała kwota 9 mln 

zł. Pomysł nasz jest taki, żeby podzielić to zadanie na dwie albo nawet trzy części. Ten przetarg był 

związany z remontem wewnątrz, na zewnątrz i projektowaniem niektórych elementów – KOK-u, skate 

parku, rozbudowy szkoły. Wobec tego przetarg pierwszy, który chcemy ogłosić jak najszybciej, to 

będzie przetarg na zewnątrz. Jak będzie już wykonawca to zaczniemy od elementów, na których 

szkole najbardziej zależy czyli plac zabaw i elementy związane z dziedzińcem. Drugi przetarg będzie 

na wykonanie wewnątrz i tu czeka nas dyskusja. Rozmawialiśmy z potencjalnymi wykonawcami i się 

okazuje, że na niektóre materiały budowlane czas oczekiwania wynosi nawet kilka tygodni. Nie 

chcieliśmy ryzykować i dlatego tą część główną remontu przenieśliśmy na przyszły rok i oby nam się 

to udało i finansowo i organizacyjnie. Trzeci element to będą projekty i będzie to wydzielone – 

przetarg na roboty budowlane osobno a przetarg na projekty też osobno. Jeśli coś jest bardzo 

niezbędnego to mamy umowę na stawkę i jeżeli jest to mała rzecz, a firma będzie to w stanie zrobić w 

czasie wakacji, to możemy o tym porozmawiać. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest problem z cenami i z firmami. Musimy załatwić w 

pierwszej kolejności temat strony wizualnej i dziedzińca, placu zabaw, żeby dzieci miały gdzie wyjść. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Poziome oznakowanie nowych progów w Żernikach Małych – tam jest 

chyba 30 na godzinę – nie ma pasków na drogach. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie można malować pasków od razu po położeniu 

asfaltu, musi to odparować. Miały być malowane dzisiaj w nocy, ale padało. Być  może dzisiaj się 

uda.  

Radny Krzysztof Kmiecik: Kiedy jest przewidywany finisz w Tyńcu Małym przy ulicy Świdnickiej? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Koniec sierpnia. 

Sołtys wsi Bielany Wrocławskie Wanda Gołębiewska: Pytają mieszkańcy o łącznik między ulicą 

Wrocławską a Ogrodową przy budynku wspólnoty przy Biedronce, czy asfalt był wylewany z naszych 

pieniędzy czy z prywatnych bo mieszkańcy mają zakazane przechodzenie tamtędy. Czy jest szansa 

żeby przedłużyć chodnik w stronę Domasławia przynajmniej do rogatek? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeśli chodzi o drogę to tak jak powiedziała pani Przewodnicząca – jest 

to droga gminna czyli można chodzić. Jeżeli chodzi o przedłużenie chodnika to takiego zadania nie 

mamy w budżecie i nie jest projektowane czyli to by musiało po prostu wpłynąć i być jako nowe 

zadanie inwestycyjne. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Wszystko jest do rozważenia, ale jest to droga 

powiatowa. Budując tam chodnik trzeba zarurować ten rów i to jest największy koszt a nie sam 

chodnik. Rurowanie takiego rowu przy drodze powiatowej to będą miliony złotych. Powiem uczciwie. 

Na dzisiaj mamy pilne zadania na przykład droga do Dobkowic, która jest w bardzo złym stanie. Ale 

pewnie się to kiedyś zabuduje i to do samego Domasławia. Najpilniejsze tam w tym rejonie dzisiaj jest 

wyjazd ze Świerkowej, który jest projektowany no i oczywiście te drogi, które zostały już przekazane 

– plac budowy pod ulicę Dworcową został przekazany. Za chwilę wielka budowa tam ruszy, czekamy 

na wejście firmy. 

Radny Jarosław Zawisza: Dworcowa – wiadomo kiedy firma wejdzie na plac? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Widziałem harmonogram ale szczerze mówiąc nie 

pamiętam. Ale ważne, że jest przekazany już cały plac budowy.  

Radny Dariusz Matuszewski: Progi zwalniające są bardzo różnej wysokości – koło mnie jest akurat 

za niski. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Progi – ich wysokość – jest zdefiniowana ustawowo. Prosiłem pana 

Piotr Ligasa, żeby sprawdził i dostałem informację, że jest zgodny z rozporządzeniem. Jeżeli 

uważamy, że nie jest, to zróbmy tam komisyjne mierzenie tego progu i wtedy sobie to wyjaśnimy. 

 

Ad.46. 

Brak. 

 

Ad.47. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Mamy dwa miesiące wakacji bo 

następna sesja zaplanowana jest na 31 sierpnia. Jeśli się coś zmieni to zostaniecie państwo 

poinformowani. Życzę miłego wypoczynku i do zobaczenia. 
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Ad.48. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XL Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.13.30. 

Liczba załączników: 3.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20180629. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                   Elżbieta Regulska 


